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SAKSLISTE TIL  
ting i Hordaland Orienteringskrets (HOK) 8. mars 2023                                                                   

 

Saksliste per 28. februar 2023 

OBS: Merk at der tekst er understreket, finnes det lenke til aktuelle dokument. 

MERK AT DET IKKE DELES UT SAKSDOKUMENTER I PAPIR PÅ TINGET!!! 
 
 

1. Godkjenne de frammøtte representantene 
Se innkallingen for tillatt antall lagsrepresentanter.  
 
 

2. Godkjenne innkalling, sakliste og forretningsorden 
Styrets forslag til forretningsorden finnes her. 
 
 

3. Velge dirigent(er), referent(er), redaksjonskomité, samt 2 representanter til å underskrive 
protokollen 
Styret foreslår Jan Haugland som dirigent og Torgeir Strand som referent. 
Øvrige forslag fremmes på tinget.   
 
 

4. Behandle årsberetning 2022 
Styrets forslag til årsberetning finnes her. 

 Styrets forslag til vedtak: Tinget vedtar HOKs årsberetning for 2022. 

 

 

 

 

 
 

http://orientering.no/media/filer_public/26/0d/260dc134-cf3b-479f-a0fe-c5d95c6e0ed8/hokting2023innkalling.pdf
http://orientering.no/media/filer_public/26/0d/260dc134-cf3b-479f-a0fe-c5d95c6e0ed8/hokting2023innkalling.pdf
http://orientering.no/media/filer_public/71/c4/71c4a4e4-f557-4b8e-af2d-be6b7056cc07/hok2019forretningsorden.png
http://orientering.no/media/filer_public/87/79/87794592-80e4-4b1c-a89d-f005cbd4f82a/hok-rsberetning2022-20230227.pdf
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5. Behandle regnskap og balanse for 2019, 2020, 2021 og 2022.  

 a) Regnskapet og balanse for 2019 og 2020. 

Regnskapet for 2019 og 2020 er tidligere ikke godkjent av HOKs revisorer. Disse har nå gitt følgende 
uttalelse: 

I følge innkalling og protokoll fra ekstraordinært HOK-ting 19.07.2020 og protokoll fra HOK-ting 
10.03.2022, tolker vi at regnskap for 2019 og 2020 er godkjent av tinget med forbehold om 
revisjon/godkjenning av revisor. Vi som revisorer har ikke mottatt tilstrekkelig dokumentasjon til å 
gjennomføre full revisjon av regnskapene for disse årene, men har følgende uttalelse som kan 
viderebringes til tinget: 

"For årene 2019 og 2020 har vi kun hatt mulighet for å foreta en begrenset revisjon. 

På bakgrunn av fremlagt dokumentasjon har vi ingen grunn til å tro at regnskapene for disse årene 
inneholder vesentlige mangler." 

Styrets kommentar: Grunnet særlig vanskelig situasjon i 2020, som skyldes korona-pandemien og 
endringer i daværende styre ved at styreleder trakk seg, og nestleder fikk et større arbeidstrykk, 
har ikke arbeidet med detaljert dokumentasjon til regnskapene disse 2 årene blitt gjennomført.  

Styrets forslag til vedtak:  

1. Tinget godkjenner regnskap og balanse for 2019, slik dette ble fremlagt på ekstraordinært 
Ting 19. juli 2020, med overstående uttalelse fra revisor. 

2. Tinget godkjenner regnskap og balanse for 2020, slik dette ble fremlagt for Tinget 10. mars 
2022, med overstående uttalelse fra revisor. 

 b) Regnskap og balanse 2021 

Grunnet mye ekstraarbeid i forbindelse med korona-pandemien, ble ikke detaljert 
dokumentasjon overlevert kretsens revisorer før høsten 2022. 

Vedlagt følger signert revisorrapport for 2021. 

Styrets forslag til vedtak:  

Tinget godkjenner regnskap og balanse for 2021, slik dette ble fremlagt for Tinget 10. mars 2022, 
med vedlagte revisjonsberetning. 

 c) Regnskap og balanse 2022 – Saken flyttes til etter sak 9 på saklisten, se under. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

http://orientering.no/media/filer_public/b5/1f/b51fbdd0-a58f-4b3d-83f3-cf3c8ab4b5b3/revisjonsberetning_hok_2021_e_signert.pdf
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6. Fremtidige kretsmesterskap (KM)  

 a) KM-arrangement 2023 
 
KM ultralang, KM mellomdistanse og KM langdistanse er allerede tildelt for 2023.  
  
Styrets forslag til vedtak:  
Tinget ønsker at det i tillegg til allerede tildelte KM også arrangeres KM sprint, KM sprintstafett, 
KM stafett og KM natt, men styrets ansvar avgrenses til å oppfordre interesserte arrangører til å 
søke, og til å behandle innkommende søknader.  
 
b) Intensjon om KM-arrangement 2024. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
 
Tinget pålegger styret å jobbe aktivt for å skaffe arrangører til KM sprintdistanse, KM 
mellomdistanse og KM langdistanse. Tinget ønsker at det arrangeres også KM sprint stafett, KM 
stafett, KM natt og KM ultralang, men styrets ansvar avgrenses til å oppfordre interesserte 
arrangører til å søke, og til å behandle innkommende søknader.  
 
c) Endring i KM-klasser  
 
Informasjon:  
Styret oppdaterer KM-reglene i henhold til vedtak og vinnertidene settes slik at det ikke er behov 
for flere løyper i klasseoppsettet. Det vil si at 17-18 og 19- løper samme løype i 
mellomdistanse. En del av begrunnelsen for dette, er forenkling av beregning av rankingpoeng 
når KM mellomdistanse er rankingløp.  
 
Styrets forslag til vedtak: 
 
I KM mellomdistanse utgår klassene D17- og H17-, og erstattes av klassene D17-18, H17-18, D19- 
og H19-. 
 
 
7. Oppfølgingssak fra forrige ting: Endret HOK-ranking 

 
Styret ble bedt om å se på endringer i HOK-rankingen for sesongen 2023. Erfaring fra løp med 
fellesstart, viser at dette er et arrangement som i større grad fenger ungdommen og gir variasjon 
i løpstilbudet. Denne type løp kan også gi et større sosialt fellesskap før og etter løp.  
 
Det foreslås å endre merkevarenavnet for kretsrankingen til “Hordalandscupen”, fordi dette 
oppfattes mer moderne og attraktivt. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Rankingen endrer navn til Hordalandscupen, og det skal være en målsetting at minst et av løpene 
skal arrangeres som fellesstart. Styret oppdaterer reglene i samsvar med dette. 
 

  
8. Oppfølging fra Tinget 2019: Samarbeid med DNT 

Styret har fulgt opp anmodningen fra Tinget om å sjekke hvordan et samarbeid med DNT lokalt – 
Bergen og Hordaland Turlag – kunne fungere. Styreleder tok opp saken på Kretsledermøtet 2022, 
og har i etterkant fulgt opp saken med Larvik OK, som melder at de har et uformelt samarbeid 

https://eventor.orientering.no/Events?startDate=2023-01-01&endDate=2024-01-01&organisations=8&text=km&classifications=Regional&mode=List
http://orientering.no/media/filer_public/fa/ae/faaeecd1-67a0-4880-b508-c3edc79bec5e/kmreglerhok2022.pdf
http://orientering.no/media/filer_public/d2/a2/d2a243c1-6157-4081-b8a6-b808935af0a1/reglerhokrankingendretmars2022.pdf
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med lokalt DNT-lag basert fra sak til sak, og med personlige relasjoner mellom medlemmer som 
utgangspunkt. Styret har diskutert hvorvidt et slikt samarbeid ville kunne føre til at flere 
orienteringsløpere ble rekruttert, eller hvorvidt et slik samarbeid ville skape mer aktivitet, og 
konkluderer med at det ikke er ønskelig å bruke krefter på å etablere et slikt samarbeid i dagens 
situasjon. 

Styrets forslag til vedtak:  

HOK er åpen for samarbeid med DNT når dette er naturlig, men HOK vil ikke ta eget initiativ til 
økt samarbeid med DNT på dette tidspunkt. 

 

9. Disponering av midler som er tilfalt HOK etter nedleggelse av OK Bømlo. 

Som en følge av at OK Bømlo ble nedlagt, ble overskytende midler (kr 190.000,-) overført til 
Vestland Idrettskrets, i tråd med gjeldende regelverk. Kutymen for nedlagte særidrettslag er at 
pengene overføres til det særforbundet den nedlagte klubben tilhørte. Etter at HOK ble gjort 
oppmerksom på at pengene var overført til Vestland Idrettskrets, ble det tatt direkte kontakt 
med dem, og pengene ble deretter overført direkte til HOK. Beløpet er foreløpig satt inn på en 
konto hos HOK, i påvente av at Tinget 2023 beslutter hvordan midlene skal disponeres. 
 
Styret foreslår at midlene foreløpig plasseres i fond, og her følger styrets forslag til statutter for 
fond etter OK Bømlo: 
 
1. Midler fra fondet skal disponeres iht disse statuttene.  
Fondet inneholder kr 190.000,- pr. 8. mars 2023. 
2. Fondet skal inntil videre stå på bankkonto hos HOK, og renter tilfaller HOK. 
3. Dersom det startes opp ett eller flere nye idrettslag i Bømlo kommune, med formål å tilby 
idretten orientering til interesserte i hele Bømlo kommune, kan HOKs styre overføre totalt inntil 
kr 95.000,- til idrettslaget/-ene i løpet av en tingperiode. Idrettslaget/-ene må være godkjent som 
medlem av Norges Orienteringsforbund (NOF) før utbetaling kan finne sted. Disponering av 
resterende del av fondet avgjøres av neste HOK-ting. 
4. Dersom ett eller flere eksisterende idrettslag i Bømlo kommune melder seg inn i NOF i løpet av 
samme tingperiode, kan HOKs styre overføre totalt inntil kr 95.000,- til idrettslaget/-ene. 
Disponering av resterende del av fondet avgjøres av neste HOK-ting. 
5. Dersom både pkt. 3 og pkt. 4 kommer til mulig anvendelse i samme tingperiode, kan ikke HOKs 
styre samlet overføre mer enn kr 95.000,- til aktuelle idrettslag.  
6. Mottaker må sannsynliggjøre at midlene vil bli brukt til samsvar med NOFs gjeldende mål og 
strategier. 
 

Styrets forslag til vedtak: Tinget vedtar de foreslåtte statutter for fond etter nedleggelse av OK 
Bømlo.  

 

Sak 5c. Regnskap og balanse for 2022 – flyttet sak (jf. resten av sak 5) 

Nå er vi igjen i rute, og revisorene har fått detaljert dokumentasjon i forkant av Tinget.  
Vedlagt følger signert revisorrapport for 2022, Driftsresultat 2022 og Balanse 2022  
 
Supplerende informasjon om regnskapet finnes under overskriften "Økonomiansvarlig" i 
årsberetningen for 2022. 

http://orientering.no/media/filer_public/35/cf/35cf6e88-d5e5-4b72-a121-aa4a77e40c37/revisjonsberetning_hok_2022_e_signert.pdf
http://orientering.no/media/filer_public/42/b5/42b53fdf-e196-48d4-9d97-4b67b8b7a5ef/driftsresultathok2022pr15januar2023.pdf
http://orientering.no/media/filer_public/8f/d1/8fd1bc28-819b-492f-ab92-df4021192862/balansehok2022pr15januar2023.pdf


5 
 

 
Styrets forslag til vedtak:  

Tinget godkjenner regnskap og balanse for 2022 slik dette er fremlagt for Tinget 2023, med 
vedlagte revisorberetning. 
 

10. Justering av instrukser  

Det siste året er det arbeidet med å justere instruksene for flere av komiteene. I påvente av nytt 
regelverk fra NOF, som også vil gjelde kretsenes lover, vil det bli utarbeidet ny lov for kretsen, og 
påfølgende oppdatering av alle instrukser. Sannsynlig fremdrift for dette er at nytt lovverk 
besluttes på HOK-Tinget i 2024.  

Oppdaterte instrukser finnes her. Øvrige komiteer og utvalg vil det arbeides med i tiden 
fremover.  

Styrets forslag: Tinget tok saken til orientering. 
 

11. Innkommet forslag fra John Olav Alvsvåg vedr. ansvarlig søker av skolekart. 
 
John Olav Alvsvåg har ikke forslagsrett, men styret velger like fullt å ta opp saken. 
 
Forslagsstiller ønsker at styrets vedtak i sak 23/2022 ii datert 26.4.2022 strykes; 

Styrets opprinnelige vedtak: 

1. Alle nye søknader om skolekart skal gå via lokal klubb, og HOK vil i fremtiden ikke sende 
søknad til NOF dersom det ikke er en ansvarlig klubb som står bak søknaden. 
 

Styrets kommentar: NOF har en avgrenset pott til slike kart, og konsekvensen av tildeling til 
aktører utenfor NOF, kan medføre at klubber innenfor NOF får mindre – eller ingen – penger til 
sine prosjektsøknader. HOK vil i fremtiden sette krav om at det er en ansvarlig klubb (medlem i 
NOF) som står som avsender av søknad om støtte fra NOF til slike prosjekt. Slike prosjekt skal 
bidra til at flere velger orientering som sin idrett, og for at vi skal bli flere orienteringsløpere må 
det finnes en aktiv, lokal klubb. Når HOK tidligere år har støttet skoleprosjektene på Bømlo (totalt 
7 kart), har dette vært i påvente av at en ny orienteringsklubb skulle etableres etter at Bømlo OK 
ble nedlagt. Dette har ikke skjedd, og etter diskusjoner med NOF, har vi konkludert med at 
kretsen ikke vil støtte denne type søknader i fremtiden. 

 
Styrets forslag til vedtak: Tinget opprettholder styrets vedtak i sak 23/2022 ii. 
 
 
12. Fastsette kontingenter og avgifter 2023.  
 
Styrets forslag til vedtak: Ingen kontingenter og avgifter til HOK for 2023.  
 
Det forutsettes at det likevel kan påløpe egenandeler for klubbene ved ulike arrangementer og 
aktiviteter, iht forutsetninger i budsjett, og vedtak i styret. Noen aktiviteter er fullfinansiert av 
kretsen, for andre deles kostnader mellom krets og deltakende klubber. 
 
 

http://orientering.no/kretser/hordaland/kretsen/lover-og-regler/


6 
 

13. Budsjett 2023 for HOK 

Budsjettforslag 2023 HOK (alle tall er i hele tusen)   
        

  
Forslag 
2023 

Budsjett 
2022 

Regnskap 
2022 

Regnskap 
2021 

Regnskap 
2020 

Regnskap 
2019 

Budsjett 
2019 

Treningssamlinger 20,0 40,0 18,2       35,0 
HL / NM / cup 20,0 20,0     3,6   25,0 
Særkretstilskott 20,0 20,0 20,9 19,9 18,1 9,8 10,0 
Stevneinntekter 10,0 10,0   8,9   6,1 2,0 
Kurs 5,0 5,0         5,0 
Høstfest   30,0 26,4       30,0 
BU-midler 30,0 30,0 25,0 29,0 27,0 16,0 25,0 
Mva-kompensasjon 20,0 10,0 10,4 10,2 14,9   11,0 
Koronareoppstartmidler 
*   50,0 50,0         
Andre inntekter 5,0 5,0 1,3     6,4 5,0 
Lotteridrift 105,0 110,0 105,2 112,7 110,3 102,7 80,0 
Renter 10,0 5,0 9,6 3,0 5,9 7,0 5,0 
Sum inntekter: 245,0 335,0 267,0 183,7 179,8 148,0 233,0 
                
Premier 25,0 30,0 31,9 13,4 14,1 33,6 20,0 
Idrettsutstyr 5,0 5,0       4,5 10,0 
HL / NM 110,0 50,0 51,2 69,6 44,7 53,1 50,0 
Cup m.m. 40,0 40,0     4,5   30,0 
Treningssamlinger 110,0 120,0 81,4 2,5 4,4 30,2 100,0 
Kurs 20,0 20,0 15,8 13,4 19,8 21,8 15,0 
Stevneutgifter 40,0 30,0 0,8 26,0 2,7 37,1 90,0 
Arrangementsstønad *   50,0 50,0         
O-troll 5,0 5,0         5,0 
Høstfest   40,0 54,5       40,0 
Lønn m.m. 120,0 100,0         100,0 
HOKs møter 4,0 4,0 2,2     3,8 4,0 
NOFs / VIKs møter 7,0 17,0 4,9 2,2 3,6 2,4 10,0 
Husleie 4,0 4,0 3,9 3,7 3,6 3,5 4,0 
Brikkesys           4,4 5,0 
Gaver 3,0 3,0 7,5       3,0 
Div. kostnader 2,0 2,0         2,0 
Gebyr 0,0 0,0 0,3 0,1 0,1 0,2 0,0 
Sum utgifter: 495,0 520,0 304,4 130,9 97,5 194,6 488,0 
                
Underskudd: 250,0 185,0 37,4 -52,8 -82,3 46,6 255,0 

 

Styrets forslag til vedtak: Tinget vedtar det framlagte forslag som HOKbudsjett for 2023. 
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14. Valg 

Revisorene har kommet med følgende forslag til styret: 

Med henvisning til NIFs-lov vil vi anbefale at kretsstyret arbeider for at revisorer byttes ut 
mot et kontrollutvalg:  

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-
hele-organisasjonen/#%C2%A72-2 

 "§ 2-12. Kontrollutvalg 

(1) Alle organisasjonsledd skal velge et kontrollutvalg med leder og minst ett medlem. 

(6) Kontrollutvalg i organisasjonsledd som ikke har engasjert revisor, skal foreta 
regnskapsrevisjon. 

(7) Organisasjonsledd kan på eget årsmøte/ting vedta instruks for kontrollutvalget, gi 
utvalget ytterligere oppgaver, og presisere dets oppgaver, forutsatt at dette ikke reduserer 
utvalgets ansvar og rettigheter etter denne bestemmelse, eller på annen måte er uforenlig 
med utvalgets oppgaver." 

Styret har gitt valgkomiteen i oppdrag å finne personer til et kontrollutvalg, som også vil ha 
ansvar for revisjon fra og med 2023. 
 

Valgkomitéens forslag til styre, utvalg og komitéer kommer her (valg som iht loven skal skje 
på dette tinget er merket med gul bunn): 

 

HOK-styret: 

Leder: Elin Sjødin Drange, Varegg Fleridrett (ikke på valg) 

Nestleder, økonomiansvarlig og infoansvarlig: Torgeir Strand, IL Gular (velges for 2 år) 

Styremedlem og leder aktivitetskomiteen: Trygve Dahle, Varegg Fleridrett (ikke på valg) 

Styremedlem og leder teknisk komite: Jan Petter Hansen, IL Gular (velges for 2 år) 

Styremedlem: Lise Christensen, Viking (ikke på valg) 
 
Varamedlem 1 til styret og Regionkontakt Nordhordland: Øivind Eikefet, Alvidra IL (velges for 
2 år) 

Varamedlem 2 til styret og Regionkontakt Bergen: Mangler p.t. 

Varamedlem 3 til styret: Mangler p.t., styret foreslår at det for kommende periode er 
tilstrekkelig med 2 varamedlemmer til styret. 

 

 
 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-2
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-2
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Aktivitetskomite: 

Leder Trygve Dahle, Varegg Fleridrett 

Medlem: Kirsti Lysaker, Fana IL 

Medlem: Bård Hekland, IL Gular 
 

Teknisk komite: 

Leder: Jan Petter Hansen, IL Gular 

Medlem: Sveinung Rykkje, Varegg Fleridrett 

Medlem: Sverre Johan Nærheim, IL Gular 
  

Hederstegnkomite: 

Leder: Elin Sjødin Drange, Varegg Fleridrett 

Medlem: Owen Westergård, Varegg Fleridrett 

Medlem: Jan Kocbach, Fana IL 
 

Kartutvalg: 

Leder: Dagfinn Hole, Bergens Turn 

Medlem: Helen Martinsen, IL Gular 

Medlem: Jan Solli, Askøy O-lag 
 

Kontrollutvalg: 

Leder: Astrid Oline Ervik, Varegg Fleridrett 

Medlem: Britt Karlsen, Askøy O-lag 
 

Valgkomite: 

Leder: Helge Haugland, Varegg Fleridrett 

Medlem: Turid Rognsvåg, Os OK 
 
Loven fastsetter at valgkomitéen skal ha ett ytterligere medlem, og ett varamedlem, men 
styret foreslår at valgkomitéen for kommende periode kun består av Helge Haugland og Turid 
Rognsvåg. 
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Valgkomiteen presenterer forslaget. 

Styret, kontrollutvalg og valgkomité velges av tinget, øvrige komitéer/utvalg oppnevnes av 
styret. Styremedlemmer velges normalt for to år. 

Om representasjon til ting og møter i overordnede organisasjonsledd foreslår styret: 

Styret får fullmakt til å oppnevne representanter til ting i overordnede organisasjonsledd. 
 
OBS: Spesielt for VIKs (Vestland Idrettskrets) ting, gjelder at representasjonen må samordnes 
med vår nabokrets i nord, da vi (orienterings-særkretser i Vestland, dvs HOK og SFOK) 
sammen har 2 representanter, som må ha ulike kjønn.  


